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Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na Pana interpelacjg z dnia 30 grudnia 2024 r., w sprawie ochrony mieszkaric6w oraz

zwiezqt pzed szkodliwym dzialaniem Srodk6w pirotechnicznych, pragng poinformowa6, 2e w calej rozciqglo6ci

podzielam Pana stanowisko wyartykulowane w interpelacji dotyczqce negatywnego wplywu na 2ycie ludzi, zwiezqt

oraz Srodowisko naturalne.

W minionym roku 2024, w okresie od 2 stycznia do 30 grudnia, Stra2 Miejska, w ramach posiadanych

kompetencji i uprawniefi pzyjela 36 zgloszer'r od mieszkahc6w, dotyczqcych u2ywania material6w

pirotechnicznych. W jednym pzypadku, opis os6b u2ywajqcych Srodk6w pirotechnicznych, pozwolil

na zastosowanie mandatu kamego. W pozostalych pzypadkach sprawcy nie zostali ujgci, ze wzglgdu na to, i2 nie

bylo ich w miejscu zgloszenia. Proceder ten nasila sig szczeg6lnie w miesiqcu grudniu, w pozostalych miesiqcach

sq to zdazenia incydentalne.

Opr6cz tego, Zespdl Szkolny Stra2y Miejskiej we Wloclawku, na 2yczenie Srodowisk edukacyjnych

prowadzi prelekcje i pogadanki eksponujEce negatywne skutki u2ywania fajenrerk6w i petard, szczeg6lnie

utlzglgdniajqge realne zagro2enia dla 2ycia i zdrowia ludzi oraz negatywnego wplywu na Srodowisko oruz

zwiezgta, zar6wno dzikie jak idomowe.

Podsumowujqc - produkcja jak i spzeda2 material6w pirotechnicznych jest legalna, u2ywanie ich pzez

mieszkafic6w zaleby od ich Swiadomo5ci oraz wiedzy o zagro2eniach. Jest to wiedza powszechnie dostgpna

i powinna byt, przez nich uuzglgdniana,


